
    Schriftelijke Vragen VVD Nieuwkoop 
   Onderwerp:   Signalen toename GGZ   

    meldingen 

    Ingediend op:  18 januari 2021 

     Door:    Larissa Spierenburg 

 

Geacht college, 

De Nederlandse GGZ heeft in december jl. een alarmerend signaal afgegeven. GGZ 

ziet een “forse” stijging van het aantal crisismeldingen bij de eigen jeugdinstellingen. 

Zij leggen daarbij een verband met Corona. En roepen Gemeenten op om 

zorgprofessionals de ruimte te bieden om benodigde zorg te verlenen en om die 

reden zo nodig minder (of niet) vast te houden aan verantwoordingseisen. 

Bedoelde berichtgeving brengt ons tot het stellen van de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met dit signaal van de Nederlandse GGZ?  

2. En is dit voor u aanleiding geweest om hierover navraag bij de GGZ te doen 

om inzicht te krijgen of dit signaal ook van toepassing is op Nieuwkoopse 

kinderen?  

3. Zo nee, waarom niet?  

4. En mogen wij - in dat geval - van u verwachten dat u dit dan alsnog gaat 

doen? 

5. Zo ja, is er in de Gemeente Nieuwkoop in de loop van 2020 sprake van een 

stijging in het aantal crisismeldingen?  

6. Zo ja, kunt u ons daar - met inachtneming van de privacyregels - inzicht in 

geven? 

7. Is er daarbij een relatie tot Corona gelegd? 

8. En heeft u in een eventuele stijging in meldingen aanleiding gezien tot het 

bieden van hulp in welke vorm dan ook en/of (extra) ruimte geven aan 

zorgprofessionals? 

9. Zo ja, welke hulp/ruimte is geboden?  

10. En heeft u daarbij getoetst of met deze hulp/ruimte voldoende antwoord 

wordt gegeven op de hulpvraag/-noodzaak? 

11. Zo nee, waarom niet? En wat is daarvan eventueel het gevolg? 

12. Indien er geen sprake van stijging is, heeft u er dan beeld bij waarom de 

Gemeente Nieuwkoop daarin klaarblijkelijk een uitzondering op is?  

Met vriendelijke groet,  

Namens de VVD-fractie,                                                                                                            

Larissa Spierenburg 


